
REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE BJE 

Skolebestyrelsesmøde 

Mødedato: 16.01.2025 kl. 16.00-18.00                    

Forældrerepræsentanter: Lil Johansen, Camilla Brandstrup, Christina Charlotte Stuhr, 

Tine Bugge Lund, Kathrine Bruun Søegaard, Dan Stenholt Isaksen, Line Flarup 

Mortensen  

Suppleant: Natascha Heimann 

Medarbejderrepræsentanter: Anne Dorthe Gyldenløve, Dorte Rudfeld Pedersen 

Elevrepræsentanter: 

Skoleledelse: Marlene Ankjær 

Afbud: Christina 

Dagsorden:  

Pkt. 1:  

Velkommen, rammesætning, godkendelse af dagsorden samt referat fra november måned.  

Referat: Referat fra sidste møde godkendt. 

Dagsorden godkendt.  

Pkt. 2:  

Arbejdet i skolebestyrelsen 

Hvordan vi sammen kvalificerer vores arbejde i skolebestyrelsen. 

Referat:  

https://www.randers.dk/borger/skole-og-

uddannelse/folkeskoler/samarbejde/skolebestyrelse/skolebestyrelsens-opgaver/ 

Pointer fra grupperne: 

- hvad/hvor er råderummet 

- fælles ansvar, at vi holder os på sporet af, hvad skolebestyrelsen kan og skal 

- velkomstpakke til nye medlemmer 

- at det er frivilligt og at alle kommer fra forskellige ståsteder 

- frivillighedens logik 

- repræsentation fra flest mulige klasser eller en kontakt til alle klasser (her også 

skolens specialklasse) 

- synlighed udadtil, f.eks. som vedhæftning med Marlenes nyhedsbreve. Beslutning: 

sidst godkendte referat vedhæftes Marlenes nyhedsbrev. Bestyrelsen vurderer fra 

møde til møde, om der skal ske yderligere udmeldinger - f.eks. på Aula 

 

https://www.randers.dk/borger/skole-og-uddannelse/folkeskoler/samarbejde/skolebestyrelse/skolebestyrelsens-opgaver/
https://www.randers.dk/borger/skole-og-uddannelse/folkeskoler/samarbejde/skolebestyrelse/skolebestyrelsens-opgaver/


Pkt. 3:  

Donation fra Villum Fonden 

Bestyrelsen orienteres om skolens arbejde med etablering af natur/teknologi lokalet, 

integreret Makerspace. 

Referat:  

Marlene fortæller om skolens arbejde med Makerspace samt orienterer om kommende 

planer. 

OBS! på Tech Club  i Øster Bjerregrav (e-sport Kronjylland). Kan det måske give en 

samarbejdsmulighed for skolen. 

Pkt. 4:  

Nyt fra skolen/SFO 

Bestyrelsen orienteres om skolens drift, skolemad, juniorklub HOS, kvalitetsmodellen mv.   

Referat: 

- Marlene orienterer mundtligt om skolens budget for 25 og dette års regnskab. Der er 

dog stadig en del uvisheder. Bestyrelsen bliver forelagt budget og regnskab, når der 

er de relevante tal til rådighed og regnskabet skal godkendes 

- Det lykkes ikke at lave aftale med lokale udbydere af skolemad sammen med 

Hornbæk skole. Skolemad.nu har tilbudt at udbyde igen. Det vil dog stadig være 

udbud og efterspørgsel, der bestemmer, hvor længe vi har tilbuddet.  

- Marlene orienterer om, at elever fra Bjerregrav er velkommen til at tilmelde sig 

Juniorklub HOS i Hornbæk via pladsanvisningen. 

- https://hornbaekskole.randers.dk/juniorklub/ 

- Marlene orienterer om kvalitetsmodellen. Et af pejlemærkerne er læring og 

motivation. Bjerregrav har fokus på læsning i dette skoleår. Vi vil gerne have endnu 

flere dygtige læsere.  

- Pejlemærker i fokus: Trivsel og deltagelsesmuligheder samt læring og motivation. 

- Marlene orienterer om branding af skolen – 100 dages fest samt planer om 

opdatering af skolens hjemmeside. 

 

Pkt. 5:  

Skærm-politik 

Bestyrelsen planlægger fyraftensmødet den 21/1.  

Referat:  

D.d. 19 tilmeldte. 

Forældrerepræsentanterne beslutter, at de vil lægge remindere ud på klassernes facebook- 

sider. 

Anne Dorthe lover at lægge en reminder i M-klassens ugebrev på Aula. 

https://hornbaekskole.randers.dk/juniorklub/


Tine orienterer bestyrelsen om hensigten med fyraftensmødet for forældrene. 

Bestyrelsen får tilsagn om post-it’s og kuglepenne, time-timer fra skolen. 

Bestyrelsen kunne godt tænke sig en elevinddragelse på sigt. Tine fortæller om nogle 

materiale fra Børns Vilkårs hjemmeside. 

Pkt. 6: 

Skolefest 

At vi sammen gør optakt til skolefesten den 22/5-25 kl. 16-19.00. 

Temaet på årets fest bliver Astrid Lindgren 

Referat:  

Skolebestyrelsens forældrerepræsentanter står for tombola (Camilla og Line) og kaffe/kage 

bod samt bemandingsplan (Tine). Forældrerepræsentanterne møder ca. 1 time før festen 

starter. 

Ønske fra forældrerepræsentanterne om udmelding til forældre i god tid om tid, sted og 

aktiviteter, og at bemanding for eleverne bliver smartere planlagt, så elever ikke skal have 

flere “vagter”. 

Der er stadig ønske om børnenes kagekonkurrence. 

Pkt. 7: 

Punkter til næste møde.  

At vi sammen kvalificerer næste møde. 

Referat:  

- opsamling på fyraftensmødet 21.1 

- status på skolefesten 

- valgperioder til bestyrelsen 

- budget 

hvor tit vil skolebestyrelsen gerne have deltagelse af elevrådsformændene og hvilke emner 

skal de deltage med og i? 

Eventuelt: 

Pkt. 8: 

Kommunikation intern/ekstern. 

Klarhed omkring kommunikation/tavshedspligt. 

Referat: 

Punkter til Marlenes nyhedsbrev: 

- tilbud om juniorklub i Hornbæk. 

- påmindelse om skolefesten i maj. 

Pkt. 9: 

Gennemgang af referat 



Referat godkendt. 

Tak for denne gang!  
 


